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De raad van de gemeente Steenwijkerland in vergadering bijeen d.d. 3 november 2020

Overwegende dat:
- Goed afval scheiden draagt bij aan circulariteit en loont in portemonnee van inwoner!
- De Gemeente Steenwijkerland heeft de afgelopen jaren in relatie tot andere aan de ROVA verbonden 

gemeenten een goede score behaald op het gescheiden inzamelen van afval. 
- Met name op het scheiden van afvalstromen zoals, papier, glas, en textiel behalen we een hoge score. 

Ook het scheiden van materiaal in de plasticcontainer is voortvarend opgepakt. 
- Hergebruik van gescheiden afvalstromen is goed voor het milieu, levert minder restafval op en 

scheelt daarmee in de kosten voor verbranding of storten van reststoffen. 
- Helaas is het verbranden van restafval de afgelopen jaren duurder geworden.
- Het hergebruik van kunststoffen lastiger dan gedacht. Een aantal kunststoffen zijn nl. niet voor 

hergebruik geschikt, maar zitten wel in de bakken en vervuilen daarmee deze afvalstroom. 
- Het is van  belang dat deze direct als ”eindige” afvalstoom niet tussen de te recycleren afvalstromen 

terecht komen. Op die manier kunnen de kosten voor het sorteren van herbruikbare afvalstromen 
beperkt kunnen worden. 

 
Van mening dat:

- Het goed en consequent scheiden van afval belangrijk is om onze milieudoelen te behalen en kosten 
beperkt te houden. 

- Het belangrijk is dat mensen mee worden genomen in het verhaal hoe onze afvalstromen worden 
hergebruikt en een goede scheiding bijdraagt aan beperken van kosten.  

- Inwoners hierover op verschillende manieren via bijvoorbeeld  beeldtaal met een sticker, krantje, 
huis aan huis folder, website etc. over kunnen worden geïnformeerd zodat ze op de hoogte zijn en 
blijven van de juiste informatie. 

- Er in Nederland verschillende voorbeelden zijn om inwoners op slimme wijze te informeren  hoe 
minder bekende afvalstromen goed gescheiden kunnen worden.

  
Verzoekt het college:

- Medio 2021 een campagne te starten om onze inwoners te informeren over afvalscheiding en 
hergebruik van afvalstromen. Dit te doen in afstemming met de ROVA en met toepassing van goede 
praktijkvoorbeelden elders in Nederland. 

En gaat over tot de orde van de dag.
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